
Dz-06.0021.3.2015 

PROTOKÓŁ 

Posiedzenia III SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

Posiedzenie III sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 9 stycznia 2015 r. w budynku 

Klubu Sportowego „Bronowianka”, przy ul. Zarzecze 124 A (sala konferencyjna, III piętro). 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. listy obecności radnych 

3. projekt porządku obrad (zaproszenie) 

 

Posiedzenie sesji III otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VI 

Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdziła quorum (ostatecznie 

20 obecnych) oraz prawomocność obrad. 

Posiedzenie sesji trwała od godz. 19.05 do godz. 20.05 

Głosy liczyła i do protokołu zgłaszała p. Agata Pasionek-Sacha – członek Rady i Zarządu 

Dzielnicy VI.  
 

Przewodniczący p. Bogdan Smok przywitała przedstawiciela Fundacji im. Stańczyka. 

 

Ad. 1.  

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Przewodniczący 

zapytał czy są jakieś propozycje zmiany porządku obrad. W związku z ich brakiem porządek 

obrad został ustalony w następującej formie: 

 

1. Ustalenie porządku obrad. 

2. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej 

Rady Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 21, 

3. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw 

Społecznych Rady Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 22, 

4. Wybór Przewodniczącego Komisji Informacji i Promocji Rady Dzielnicy VI Bronowice, 

druk nr 23, 
5. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Sportu i Rekreacji Rady 

Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 24, 

6. Wybór Przewodniczącego Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Rady Dzielnicy VI 

Bronowice, druk nr 25, 

7. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 26, 

8. Wybór Przewodniczącego Komisji Edukacji Rady Dzielnicy VI Bronowice,  

druk nr 27, 

9. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Kultury i Sztuki Rady 

Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 28, 

10. Wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy VI Bronowice,  

druk nr 29, 

11. Oświadczenia i komunikaty. 



Na prośbę radnego Łukasza Quirini-Popławskiego prowadzący obrady p. Bogdan Smok udzielił 

głosu przybyłemu gościowi - p. Annie Madej mieszkance ul. Pyjasa, która przedstawiła dwa 

problemy. Pierwszy dotyczył ul. Odlewniczej, że jest to ulica wąska bez pobocza, bez oświetlenia 

przez co niebezpieczna dla pieszych. P. Madej zaapelowała o zamontowanie progów 

zwalniających na w/w ulicy. Drugi kwestia dotyczyła ul. Pyjasa, która po silnych opadach staje 

się ulicą nieprzejezdną i trudno z niej korzystać. 

W dyskusji głos zabrali: Łukasz Quirini-Popławski i Bogdan Smok. 

 

Ad. 2.  
Projekt uchwały (druk nr 21) przygotowany przez Komisję Gospodarki Komunalnej  

w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej 

Rady Dzielnicy VI Bronowice. Projekt uchwały zreferowała p. Alicja Gackiewicz.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr III/21/2015 
w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji 

Gospodarki Komunalnej Rady Dzielnicy VI Bronowice 

 

Ad. 3.  

Projekt uchwały (druk nr 22) przygotowany przez Komisję Zdrowia i Spraw Społecznych 

w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw 

Społecznych. Projekt uchwały zreferowała p. Alicja Gackiewicz. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr III/22/2015 
w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia  

i Spraw Społecznych 

 

Ad. 4.  

Projekt uchwały (druk nr 23) przygotowany przez Komisję Informacji i Promocji  

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Informacji i Promocji. Projekt uchwały zreferował 

p. Bogdan Smok. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 



Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr III/23/2015 
w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Informacji i Promocji 

 

Ad. 5.  

Projekt uchwały (druk nr 24) przygotowany przez Komisję Sportu i Rekreacji w sprawie 

wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Sportu i Rekreacji. Projekt uchwały 

zreferowała p. Agata Pasionek-Sacha. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr III/24/2015 
w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Sportu  

i Rekreacji 

 

Ad. 6.  

Projekt uchwały (druk nr 25) przygotowany przez Komisję Praworządności  

i Bezpieczeństwa w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Praworządności  

i Bezpieczeństwa. Projekt uchwały zreferował p. Bogdan Smok. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr III/25/2015 
w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa 

 

Ad. 7.  

Projekt uchwały (druk nr 26) przygotowany przez Komisję Zagospodarowania 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska w sprawie wyboru Przewodniczącego  

i Wiceprzewodniczącego Komisji Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska. 

Projekt uchwały zreferował p. Bogdan Smok. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 



Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr III/26/2015 
w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska 

 

Ad. 8.  

Projekt uchwały (druk nr 27) przygotowany przez Komisję Edukacji w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Edukacji. Projekt uchwały zreferowała p. Alicja Gackiewicz. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr III/27/2015 
w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Edukacji 

 

Ad. 9.  

Projekt uchwały (druk nr 28) przygotowany przez Komisję Kultury i Sztuki w sprawie 

wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Kultury i Sztuki. Projekt uchwały 

zreferowała p. Agata Pasionek-Sacha. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr III/28/2015 
w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Kultury  

i Sztuki 

 

Ad. 10.  

Projekt uchwały (druk nr 29) przygotowany przez Komisję Rewizyjną w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Projekt uchwały zreferował p. Wojciech Borkowski. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 



za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 2 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr III/29/2015 
w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

 

Ad. 11. 

Głos zabrali:  

1. Bogdan Smok: 

 Przekazał radnym oraz omówił propozycje podziału środków finansowych na rok 2015 

oraz rekomendacje dot. potrzeb na rok 2015 przedstawione przez Zarząd Dzielnicy VI 

minionej i obecnej kadencji,  

 Poprosił radnych o przeanalizowanie propozycji i wyrażenie opinii jak również  

o składanie własnych propozycji, 

2. Adam Goch: 

 Zaproponował, aby zwrócić się do placówek oświatowe z prośbą o przedstawienie listy 

rankingowej potrzeb w perspektywie 4 lat, 

3. Łukasz Quirini-Popławski: 

 Zapytał co z zadaniami w zakresie przebudowy dróg i chodników, które były 

wskazywane w uchwałach poprzedniej kadencji, a które nie znalazły się w przedstawionej 

przez Zarząd propozycji, jak tłumaczyć to mieszkańcom. Odpowiedzi udzielił  

przewodniczący stwierdzając, że propozycja Zarządu jest katalogiem zadań do realizacji, 

które wpłynęły od mieszkańców i radnych, ale może być to nie pełny obraz potrzeb. 

Dlatego jest prośba do obecnych radnych, aby przesłali swoje propozycje celem 

poszerzenia katalogu, natomiast komisje merytoryczne będą proponować zadania do 

realizacji, 

 Poprosił, aby trzymać się uchwalonych wcześniej zapisów dot. zadań remontowych dróg  

i chodników, 

4. Marta Drużkowska: 

 Przyznała rację przedmówcy zaznaczając jednak, że jest nowa rada i nowi radni mają 

prawo zgłaszać swoje propozycje niekoniecznie opierając się na decyzjach poprzedniej 

rady, 

5. Bogdan Smok: 

 Zaproponował, aby jako priorytetowe potraktować zadania dotyczące dobudowy 

oświetlenia i remontów chodników,  

6. Marta Drużkowska: 

 Zaproponowała żeby realizować inwestycje drobniejsze dla większej grupy mieszkańców,  

7. Stanisław Sikora: 

 W nawiązaniu do postulatów złożonych na początku sesji przez mieszkankę w spr.  

ul. Odlewniczej radny zaproponował, aby kwestię słabego oświetlenia rozwiązać nie 

przez przestawianie lamp, ale przez obcięcie drzew zasłaniających światło, 

8. Alicja Gackiewicz: 

 Poprosiła radnych o wskazanie w swoich okręgach przejść dla pieszych, przy których 

potrzebne jest stworzenie przejść medialnych dla osób starszych, niepełnosprawnych lub 



niewidomych, 

9. Małgorzata Turek: 

 W nawiązaniu do prośby przedmówczyni stwierdziła, że przy ul. Rydla poza jednym 

miejscem wszędzie są zrobione przejścia medialne. W odpowiedzi poproszono aby 

przekazać informację o tym miejscu do sekretariatu dzielnicy, 

10. Wolna dyskusja pomiędzy radnymi: Stanisławem Sikorą, Bogdanem Smokiem, Alicją 

Gackiewicz,  

11. Małgorzata Turek: 

 Zgłosiła, że w pasie Młynówki Królewskiej dużo lamp nie świeci się natomiast lampy 

sodowe dają bardzo mało światła i jest ciemno. W odpowiedzi przewodniczący 

poinformował, że teren ten jest w utrzymaniu przez ZIKiT, jak również, że propozycja 

Zarządu dot. podziału środków finansowych na rok 2015 uwzględnia montowanie 

nowych lam ledowych, 

12. Bogdan Smok: 

 Poinformował, że o terminie kolejnej sesji radni zostaną powiadomieni.  

 

 

 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zamknął III sesję Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa.  

 

 

 

 

                        Przewodniczący Rady 
   Dzielnicy VI Bronowice 
 

                                                                                 Bogdan Smok  

 

 

 

Protokół sporządził: 

Jacek Łaz 

 
 

 

 


